

Title (en)

Adaptation device for boot upper position relative to boot lower of a ski boot.

Title (de)

Einrichtung zur Anpassung der Stellung einer Manschette relativ zu einer Schale eines Schischuhes.

Title (fr)

Dispositif d'adaptation de position d'une tige relative à un bas de coque d'une chaussure de ski.

Publication

EP 0111472 A1 19840620 (DE)

Application

EP 83890220 A 19831206

Priority

AT 449082 A 19821209

Abstract (en)

For the adaptation of the position of a boot upper (4) relative to a boot lower (2) of a boot, there is provided laterally in the boot upper a slot which is passed through by a tension member. Via a head (9) of the tension member, an intermediate piece (7) is pressed against the outside of the boot upper, a height adjustment in the direction of the double arrow (8) being made possible according to the position of the intermediate piece (7) relative to the longitudinal direction of the slot. The boot upper (4) can have a recess (6) on its outside, in which the intermediate piece (7) is guided displaceably in the height direction. <IMAGE>

Abstract (de)

Zur Anpassung der Stellung einer Manschette (4) relativ zu einer Schale (2) eines Schuhes ist seitlich in der Manschette ein Langloch vorgesehen, welches von einem Zugglied durchsetzt wird. Über einen Kopf (9) des Zuggliedes wird ein Zwischenstück (7) gegen die Außenseite der Manschette gepreßt, wobei je nach Lage des Zwischenstückes (7) relativ zur Längsrichtung des Langloches eine Höhenverstellung im Sinne des Doppelpfeiles (8) ermöglicht ist. Die Manschette (4) kann an ihrer Außenseite eine Ausnehmung (6) aufweisen, in welcher das Zwischenstück (7) in Höhenrichtung verschieblich geführt ist.

IPC 1-7

A43B 5/04

IPC 8 full level

A43B 5/04 (2006.01); **A43B 21/22** (2006.01); **A43B 23/00** (2006.01); **A43B 23/24** (2006.01)

CPC (source: EP)

A43B 5/0466 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] DE 7836053 U1 19790308
- [YD] FR 2492234 A1 19820423 - LANGE INT SA [CH]
- [Y] DE 7135594 U 19720615
- [Y] CH 512204 A 19710915 - RIEKER & CO DR JUSTUS [DE]
- [PD] AT 369243 B 19821210 - KOEFLACH SPORTGERAETE GMBH

Cited by

EP0845223A3; AT403238B; EP0570053A1; US5363572A

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0111472 A1 19840620; JP S59111701 A 19840628; JP S6147521 B2 19861020

DOCDB simple family (application)

EP 83890220 A 19831206; JP 23071883 A 19831208